
Zápisnica 

z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané 

dňa 14. októbra 2021 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 

_________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní poslanci:  Matej Rehák, Martin Beňo, Martin Zelenaj, Milan Cabánek, Eliška 

Kuklová, Ivan Behúl, Peter Pagačovič, Stanislav Šantavý, Mária Macánková 

 

Počet prítomných občanov: osem 

 

Program :  

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Informatívna správa starostu obce  

5.  Kontrola plnenia uznesení  

6.  Informatívna správa hlavnej kontrolórky obce k plneniu  a čerpaniu rozpočtu za I. polrok  

2021 

7.  Informácia hlavnej kontrolórky o stave a vývoji dlhu obce 

8.  Zmluva Národné poľnohospodárske potravinárske centrum  

9.  Nájomná zmluva  s právom stavby – Železnice SR 

10.  Zmluva  o budúcej zmluve  ŽSR o zriadení vecného  bremena 

11.  Vyhlásenie  voľby hlavného kontrolóra obce 

12.  Odkúpenie pozemku na Obežnej ulici 

13.  Poskytnutie dotácie v zmysle VZN – (farský úrad ozvučenie) 

14.  Rôzne    

15.  Diskusia               

16.  Návrh na uznesenie                 

17.  Záver 

 

 Starosta obce otvoril tretie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  

prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 

schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 

odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ivan Behúl a Eliška Kuklová. Zároveň 

jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Matej Rehák, Milan Cabánek, 

Peter Pagačovič ako aj program rokovania (všetci za). 

 

 Starosta obce predniesol informatívnu správu, v ktorej uviedol, že prebieha oprava 

kanalizačných poklopov na Rastislavovej ulici; bolo vybudované kolumbárium na cintoríne; 

bol podpísaný dodatok k zmluve na kanalizáciu obce III. etapa, nakoľko na Radošinskej ulici 

musel byť odstránený azbest, ktorý bol objavený pri výkopových prácach; opravuje sa detské 

ihrisko po náraze osobného automobilu; pri dopravnej nehode bolo poškodené zábradlie pri 

zdravotnom stredisku; budú nainštalované dopravné kamery. 

Po správe starostu obce predniesla správu o ZŠ s MŠ jej riaditeľka Soňa Kochanská. 

Informovala prítomných o priebehu vyučovania počas pandémie. Okolo 30% žiakov nemá 

pripojenie k internetu. S týmito žiakmi riešili vzdelávanie prostredníctvom pracovných listov, 

ktoré na začiatku týždňa deťom rozdali a na konci pracovného týždňa od detí pozbierali.  

V škole chýbajú pedagogickí pracovníci. V rámci projektu získali finančné prostriedky na 
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jedného pracovníka, ktorý teraz pracuje v materskej škole. ZŠ sa nebude zatvárať ani 

v čiernom pásme, budú zatvorené len triedy, kde budú infikovaní vírusom. V škole je 104 

žiakov. Problémy sa riešia, spolupracujú so sociálnou kuratelou aj s obecnou a štátnou 

políciou. Zástupkyňa riaditeľky, Mária Čurgaliová uviedla, že je veľký záujem zo strany 

rodičov o umiestnenie detí v materskej škole. V súčasnej dobe je v škôlke 92 detí. Potrebujú 

otvoriť piatu triedu, ale nemajú finančné prostriedky na výplaty pre ďalšiu pracovnú silu. 

Poslanec Milan Cabánek chcel vedieť, aká je kalkulácia na ďalšieho pracovníka. Riaditeľka 

ZŠ s MŠ uviedla, že potrebujú 1100,- mesačne od 01. 01. 2022. Poslanec Martin Zelenaj 

uviedol, že bolo potrebné na takúto situáciu myslieť skôr. Riaditeľka ZŠ s MŠ uviedla, že 

nevedeli vopred, aká bude situácia a mali za to, že rozpočet bude postačujúci. Hlavná 

kontrolórka obce navrhla, aby škola predložila návrh rozpočtu, ktorý obec zohľadní v návrhu 

rozpočtu obce na rok 2022. 

 

 Hlavná kontrolórka obce predniesla správu z kontroly plnenia uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správy  hlavnej kontrolórky obce  o plnení a 

čerpaní rozpočtu za  I. polrok 2021. Starosta obce na margo komunálneho odpadu uviedol, že 

od 01. 01. 2022 budú očipované plechové aj plastové nádoby na komunálny odpad (čierne 

nádoby). Nádoby budú vážené. Z tohto vyplynie, koľko odpadu jednotlivé domácnosti 

vyvezú. Poslanci Mária Macánková a Martin Beňo navrhli, aby sa odpad triedil aj na 

cintorínoch.   

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní vzalo na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce za  

I. polrok 2021 ako aj stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo  rozpočtové opatrenie č. 1/2021 na úpravu rozpočtu,  

druh rozpočtového opatrenia : presun a úprava rozpočtových prostriedkov; povolené 

prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších  príjmov (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo  vzalo na vedomie  informáciu hlavnej kontrolórky obce zmysle 

zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy o stave a vývoji dlhu 

obce. Dlh obce vo forme úveru je k 30. 6. 2021 splatený,  obec splácala úver od júla 2016 

(mesačná splátka 5 000 €). 

 

   Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo  preúčtovanie finančných 

prostriedkov z rezervného účtu obce na bežný účet na úhradu kapitálových výdavkov vo 

výške 400 000,- € (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo kúpnu zmluvu uzatvorenú medzi  

predávajúcim Slovenská republika – v správe Národné poľnohospodárske a potravinárske 

centrum a kupujúcim obcou Lužianky, ktorej predmetom je odkúpenie parcely reg. „C“ č. 9, 

druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2 598 m²  evidovanej na LV č.15 za 

sumu 3 504,- € s DPH. Na uvedenej parcele je vybudovaná miestna komunikácia Nejedlého 

(všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 48/2021 v nasledovnom znení: 

Obecné zastupiteľstvo  v Lužiankach prerokovalo a schvaľuje kúpnu zmluvu 

uzatvorenú medzi  predávajúcim Slovenská republika – v správe Národné poľnohospodárske 

a potravinárske centrum a kupujúcim obcou Lužianky, ktorej predmetom je odkúpenie 

parcely reg. „C“ č. 9, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2 598 m²  

evidovanej na LV č.15 za sumu 3 504,- € s DPH. Na uvedenej parcele je vybudovaná miestna 

komunikácia Nejedlého. 
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Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov : 9 poslancov 

Počet prítomných poslancov : 9 poslancov 

„Za“ hlasovalo: 9 poslancov 

„Proti“ hlasovalo : 0 poslancov 

„Zdržal sa“ hlasovania: 0 poslancov  
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo „Nájomnú zmluvu s 

právom stavby č. 834 408 020-2-2021-NZsPS“ medzi prenajímateľom SR - Železnice 

Slovenskej republiky a nájomcom obcou Lužianky, ktorej predmetom je prenájom časti 

pozemku o výmere 205 m² na parcele reg. „C“ č. 1426, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie evidovanej na LV č. 1121. Zmluva sa uzatvára pre potreby prípravy, realizácie, 

údržby a užívania stavby „Stavebná úprava autobusovej zastávky Lužianky“ (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 49/2021 v nasledovnom znení: 

Obecné zastupiteľstvo  v Lužiankach prerokovalo a schvaľuje „Nájomnú zmluvu s 

právom stavby č. 834 408 020-2-2021-NZsPS“ medzi prenajímateľom SR - Železnice 

Slovenskej republiky a nájomcom obcou Lužianky, ktorej predmetom je prenájom časti 

pozemku o výmere 205 m² na parcele reg. „C“ č. 1426, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie evidovanej na LV č. 1121. Zmluva sa uzatvára pre potreby prípravy, realizácie, 

údržby a užívania stavby „Stavebná úprava autobusovej zastávky Lužianky“. 

 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov : 9 poslancov 

Počet prítomných poslancov : 9 poslancov 

„Za“ hlasovalo: 9 poslancov 

„Proti“ hlasovalo : 0 poslancov 

„Zdržal sa“ hlasovania: 0 poslancov 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo „Zmluvu č. 834408-2-2021 

o budúcej zmluve“ o zriadení vecného bremena medzi „Budúcim povinným z vecného 

bremena“ -  Železnice Slovenskej republiky a „Budúcim oprávneným z vecného 

bremena“ obcou Lužianky  ohľadne nehnuteľností v k. ú. Lužianky  zapísaných v liste 

vlastníctva č. 1121 

parc C KN č. 1420/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 120 128 m2 

parc. C KN č. 1419, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2 109 m2 

Zmluva o budúcej zmluve sa uzatvára v nadväznosti na žiadosť „Budúceho oprávneného“, 

ktorý požiadal v rámci stavby „Sasinkova ulica – rekonštrukcia MK a výstavba chodníka“ o 

výstavbu chodníka (ďalej len „Stavebný objekt“).  

vecné bremeno: 

vecné bremeno „in personam“ v prospech „Budúceho oprávneného“, ktoré spočíva v 

povinnosti „Budúceho povinného“: 

a) strpieť v prospech „Budúceho oprávneného“ umiestnenie „Stavebného objektu“ a za týmto 

účelom vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými 

prostriedkami, strojmi a mechanizmami, a to výlučne na časti „Budúcich zaťažených 

pozemkov“ v predpokladanom rozsahu cca 298 m2 , tak ako je vyznačené v priloženej situácii 

zmluvy, ktorá je označená ako „Príloha č. 1“ a tvorí nedeliteľnú súčasť „Zmluvy“. 
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Presné vymedzenie vecného bremena bude vyznačené v porealizačnom geometrickom pláne, 

ktorý dá „Budúci oprávnený“ vyhotoviť na vlastné náklady pred podpisom zmluvy o zriadení 

vecného bremena, a ktorý bude tvoriť jej prílohu. 

b) strpieť v prospech „Budúceho oprávneného“ na „Budúcich zaťažených nehnuteľnostiach“ 

užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy v rámci „Stavebného objektu“ ako aj jeho odstránenie, a za týmto účelom 

vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, 

strojmi a mechanizmami  (všetci za). 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 50/2021 v nasledovnom znení: 

Obecné zastupiteľstvo  v Lužiankach prerokovalo a schvaľuje „Zmluvu č. 834408-2-

2021 o budúcej zmluve“ o zriadení vecného bremena medzi „Budúcim povinným z vecného 

bremena“ SR -  Železnice Slovenskej republiky a „Budúcim oprávneným z vecného 

bremena“ obcou Lužianky  ohľadne nehnuteľností v k. ú. Lužianky 

- zapísaných v liste vlastníctva č. 1121 

parc C KN č. 1420/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 120 128 m2 

parc. C KN č. 1419, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2 109 m2 

Zmluva o budúcej zmluve sa uzatvára v nadväznosti na žiadosť „Budúceho oprávneného“, 

ktorý požiadal v rámci stavby „Sasinkova ulica – rekonštrukcia MK a výstavba chodníka“ o 

výstavbu chodníka (ďalej len „Stavebný objekt“).  

vecné bremeno: 

vecné bremeno „in personam“ v prospech „Budúceho oprávneného“, ktoré spočíva v 

povinnosti „Budúceho povinného“: 

a) strpieť v prospech „Budúceho oprávneného“ umiestnenie „Stavebného objektu“ a za týmto 

účelom vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými 

prostriedkami, strojmi a mechanizmami, a to výlučne na časti „Budúcich zaťažených 

pozemkov“ v predpokladanom rozsahu cca 298 m2  tak ako je vyznačené v priloženej situácii 

zmluvy, ktorá je označená ako „Príloha č. 1“ a tvorí nedeliteľnú súčasť „Zmluvy“. 

Presné vymedzenie vecného bremena bude vyznačené v porealizačnom geometrickom pláne, 

ktorý dá „Budúci oprávnený“ vyhotoviť na vlastné náklady pred podpisom zmluvy o zriadení 

vecného bremena, a ktorý bude tvoriť jej prílohu. 

b) strpieť v prospech „Budúceho oprávneného“ na „Budúcich zaťažených nehnuteľnostiach“ 

užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy v rámci „Stavebného objektu“ ako aj jeho odstránenie, a za týmto účelom 

vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, 

strojmi a mechanizmami. 

 

Hlasovanie : 

Celkový počet poslancov : 9 poslancov 

Počet prítomných poslancov : 9 poslancov 

„Za“ hlasovalo: 9 poslancov 

„Proti“ hlasovalo : 0 poslancov 

„Zdržal sa“ hlasovania: 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo v súlade so zákonom č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov, § 18 ods. 1 a 18a vyhlásilo deň konania voľby  hlavného 

kontrolóra obce Lužianky  na deň  25. 11. 2021. Zároveň poverilo starostu obce Lužianky 

zverejniť vyhlásenie dňa  konania voľby hlavného kontrolóra obce Lužianky  formou 

vyvesenia na úradnej tabuli a spôsobom v obci obvyklým – zverejnením na internetovej 

stránke www.luzianky.sk  (všetci za) 

http://www.luzianky.sk/
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      Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach  v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v  z. n .p., § 18a/ ods. 6 určuje pracovný úväzok hlavného kontrolóra obce  na  30 % 

fondu pracovného času.( § 49 a 50 ZP). Deň nástupu do zamestnania po zvolení stanovuje na  

26.11. 2021 (všetci za). 

Obecného zastupiteľstvo jednohlasne schválilo spôsob  a vykonanie voľby hlavného 

kontrolóra takto:  Voľba hlavného kontrolóra obce Lužianky sa uskutoční tajným hlasovaním 

poslancov Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. Poslanec  OZ  zakrúžkuje na volebnom 

lístku meno jedného kandidáta. Inak upravený volebný lístok je neplatný.  

Na zvolenie hlavného kontrolóra obce Lužianky je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 

všetkých poslancov obecného zastupiteľstva v Lužiankach.  

Ak ani jeden kandidát takú väčšinu nezíska, obecné zastupiteľstvo v Lužiankach ešte na  tej 

istej schôdzi, vykoná druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja kandidáti, ktorí získali 

v prvom kole volieb najväčší počet platných hlasov.  

V prípade rovnosti hlasov do druhého kola volieb postupujú všetci kandidáti s najväčším 

počtom hlasov.  

Pri rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom. Každý kandidát má právo 

v deň konania voľby hlavného kontrolóra obce Lužianky vystúpiť pred samotným aktom 

voľby na rokovaní obecného zastupiteľstva v rozsahu päť minút. 

Kvalifikačné predpoklady pre výkon funkcie : Kvalifikačným predpokladom na výkon 

funkcie hlavného kontrolóra obce Lužianky je ukončené minimálne stredoškolské vzdelanie. 

Náležitosti prihlášky: Meno, priezvisko, titul, dátum narodenia, trvalé bydlisko, e-

mail, telefón, výpis z registra trestov, nie starší ako tri  mesiace, overená kópia dokladu 

o najvyššom dosiahnutom vzdelaní, profesijný životopis, prehľad doterajších zamestnaní 

a funkčné zaradenie.  

Prihlášku na výberové konanie na voľbu hlavného kontrolóra obce doručí uchádzač poštou, 

alebo osobne na adresu : „Obecný úrad Lužianky, Rastislavova 266, 951 41 Lužianky“  

v zalepenej obálke s označením „Voľba hlavného kontrolóra“  najneskôr do  10. 11. 2021   

do  12.00 hod. Pri doručovaní poštou rozhoduje dátum podania, ktorý je zhodný s dátumom 

osobného doručenia.  

Kandidáti, ktorí splnia vyššie uvedené požiadavky budú zaradení  na volebný lístok 

v abecednom poradí. Prezentácia kandidátov na voľbu hlavného kontrolóra  sa uskutoční 

v deň volieb o 16.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach. Deň nástupu do zamestnania  - po 

zvolení dňa  26.11. 2021  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo volebnú komisiu pre voľbu hlavného kontrolóra obce 

Lužianky  v zložení :  Ivan Behúl, Ing. Mária Macánková, Martin Zelenaj (všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo schválilo volebný poriadok pre voľbu hlavného kontrolóra obce 

(všetci za).  

 
Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo kúpnu zmluvu na časť nehnuteľnosti v k. 

ú. Lužianky, zapísanej v liste vlastníctva č. 68 ako parcela reg. „C“ č. 20/1, výmera celej 

parcely 75 m², druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie za kúpnu sumu celkovo 5 000,- 

EUR 

od vlastníkov nasledovne: 

Meno a priezvisko:   Zuzana Lakatošová  

Rodné priezvisko:   Billová 

Dátum narodenia:   25.03.1972 

Trvalé bydlisko:              Hlboká ulica 329/15, 951 06 Vinodol 

Štátne občianstvo:         SR      

Podiel                 1/12 
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Meno a priezvisko:   Gabriel Billa  

Rodné priezvisko:   Billa 

Dátum narodenia:   01.07.1961 

Trvalé bydlisko:              Obežná 497/10, 951 41 Lužianky 

Štátne občianstvo:         SR    

Podiel                 1/12 

   

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 55/2021 v nasledovnom znení: 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schvaľuje kúpnu zmluvu na časť nehnuteľnosti v 

k. ú. Lužianky, zapísanej v liste vlastníctva č. 68 ako parcela reg. „C“ č. 20/1, výmera celej 

parcely 75 m², druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie od vlastníkov nasledovne: 

Meno a priezvisko:   Zuzana Lakatošová  

Rodné priezvisko:   Billová 

Dátum narodenia:   25.03.1972 

Trvalé bydlisko:              Hlboká ulica 329/15, 951 06 Vinodol 

Štátne občianstvo:         SR      

Podiel                 1/12 

 

Meno a priezvisko:   Gabriel Billa  

Rodné priezvisko:   Billa 

Dátum narodenia:   01.07.1961 

Trvalé bydlisko:              Obežná 497/10, 951 41 Lužianky 

Štátne občianstvo:         SR    

Podiel                 1/12 

   

Za kúpnu sumu celkovo 5 000,- EUR. 

 

  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo v zmysle VZN č. 4/2013  žiadosť 

„Rímskokatolíckej cirkvi - Farnosť Lužianky“ o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu 

ozvučenia farského kostola vo výške 8 720,- € (zdržal sa Stanislav Šantavý, ostatní za 

poskytnutie).  

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo „Dodatok č. 1“ k zmluve o dielo č. 

02/21-kan. „Kanalizácia obce Lužianky – III. etapa-2.časť“ medzi zhotoviteľom Ing. 

Mariánom Sahulom STAVEKO, IČO 14410923 a obcou Lužianky, ktorej predmetom je 

navýšenie rozsahu vykonania prác na diele z dôvodu likvidácie azbestového odpadu. Celková 

cena za celé dielo sa tak upravuje na 616 459,27 EUR s DPH (všetci za). 

Starosta obce na margo navýšenia rozpočtu v ZŠ s MŠ uviedol, že ich  upozorňoval na 

potrebu navýšenia rozpočtu. Ďalšiu pracovnú silu budú potrebovať aj v školskej jedálni, 

nakoľko sa zvýšil počet stravníkov. 

V diskusii občan Slavomír Šatura poukázal na zlý stav komunikácie na Korytovskej 

ulici, hlavne od ulice Kajsa II.  smerom k rieke Nitra. Starosta obce uviedol, že oprava 

Korytovskej ulice prebehne po vysporiadaní pozemkov. Na budúci rok, po vysporiadaní 

pozemkov, sa bude rekonštruovať až po rampu pri rieke a vybuduje sa aj cyklolávka cez 

rieku. Poslanec Ivan Behúl uviedol, že obec rokuje s cirkvou, cesta sa rozšíri, spravia sa aj 

chodníky. Stanislav Šatura ďalej uviedol, že má problém aj s mestskou vodou. Poukázal na 
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potrebu kosenia na Korytovskej ulice, kosí sa len okolo detského ihriska. Starosta obce 

uviedol, že pracovníci kosia len detské ihrisko, nakoľko susediace pozemky sú vo vlastníctve 

cirkvi. Stanislav Šatura uviedol, že poslanci by mali chodiť za občanmi a zisťovať, aké majú 

problémy týkajúce sa obce. Poslankyňa Mária Macánková uviedla, že mal za ňou prísť 

a problémy predniesť. Poslanec Martin Beňo uviedol, že problémov je  v obci viac a nedajú sa 

riešiť naraz, ale postupne.  

Občan Ľubomír Gajdoš sa informoval na kanalizáciu na konci Radošinskej ulice. Chcel 

vedieť, prečo sa riešila pretlakom a nie samospádom. Starosta obce uviedol, že pôvodne mali 

kanalizáciu v tejto časti ulice vybudovať jej bývalí majitelia, firma Sikwest. V projektovej 

dokumentácii na kanalizáciu nebola ulička zahrnutá. Firma obci uličku predala, takže 

kanalizáciu musí teraz vybudovať obec. Poslanec Martin Beňo uviedol, že prvé domy v ulici 

budú mať gravitačnú kanalizáciu, ale 6-7 domov na konci ulice budú musieť mať tlakovú 

kanalizáciu, nakoľko sú nižšie položené. Ľubomír Gajdoš chcel vedieť, či by nebolo možné 

s kanalizáciou položiť aj optický kábel. Starosta obce uviedol, že firmy to nechcú realizovať 

spoločne v jednej ryhe.  

Správca farnosti Vdp. Ondrej Kellner sa poďakoval obecnému zastupiteľstvu za schválenie 

dotácie na rekonštrukciu ozvučenia farského kostola. 

Poslanec Matej Rehák sa informoval na zber šatstva. Starosta obce uviedol, že toto má obec 

vyriešené. Občania môžu textil vhadzovať do nádob, rozmiestnených po obci a znečistený 

textil môžu zaniesť na zberný dvor. 

Poslanec Matej Rehák sa informoval: 

- v akom štádiu je vypratávanie pozemku na Korytovskej ulici, ktorý zapratal p. Kiko. 

Kontrolórka obce uviedla, že vec prejednáva exekútor. 

- či prebehla kolaudácia ohľadne elektrifikácie ulici Pri trati. Starosta obce uviedol, že 

kolaudácia prebehla, ale zatiaľ sa pripojili len dva rodinné domy. 

- či sa riešil prechod pri zelenej krčme. Starosta obce uviedol, že dal vypracovať PD. 

Poslankyňa Mária Macánková poukázala na problematický výjazd zo Sasinkovej ulice na 

Rastislavovu ulicu. V priekope sú koľaje od áut.  Poslanec Martin Beňo navrhol, aby v tejto 

časti bol osadený flexibilný stĺpik, ktorí by vodiči obchádzali. 

Poslankyňa Mária Macánková chcela ďalej vedieť: 

- prečo bol doprojektovaný ďalší vjazd na Sasinkovej ulici. Starosta obce a Martin Beňo 

uviedli, že nový vjazd je naprojektovaný do plánovaného domu sociálnych služieb 

- podľa čoho si projektant Karol Slivkanič ohodnocuje projekty. Starosta by mal faktúry od 

menovaného kontrolovať. Ivan Habiňák uviedol, že niektoré PD bolo potrebné prepracovávať 

aj viackrát podľa požiadaviek príslušných orgánov. 

- prečo sa na zasadnutie OZ nedostavil sociálny pracovník. Starosta obce uviedol, že sa 

ospravedlnil. V minulom mesiaci nič neriešil. Mária Macánková uviedla, že menovaný by mal 

každý mesiac predložiť správu, čo riešil a mal by byť platený od hodín. 

Poslankyňa Mária Macánková navrhla, aby miestny červený kríž zorganizoval prednášku 

zameranú na masáž srdca. Ďalej navrhla stretnutie finančnej komisie. To sa uskutoční dňa 28. 

10. 2021. 

Poslanec Martin Zelenaj sa informoval, kde budú osadené nové kamery. Náčelník obecnej 

polície uviedol, že budú osadené na rázcestí ulíc Obežná - Švantnerova, na Horákovej, Kajsa 

II., detskom ihrisku a plánovanej športovej záhrade na Kajsi.  Chcel vedieť, či bol prijatý 

nový pracovník na údržbu. Starosta obce - bol prijatý nový pracovník. Je ich teraz päť. Martin 

Zelenaj ďalej informoval o vysadení narcisov pred železničnou stanicou p. Dezidériou 

Horkovou. Upozornil na potrebu vybudovania odvodňovacieho kanála na ulici Na Ihrisko 

pred rodinným domom p. Fábryovej. 

Požiadal starostu obce, aby zabezpečil na 05. 12. 2021 pána, ktorý robil pred dvoma rokmi 

„Mikuláša“.  
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Poslanec Ivan Behúl chcel vedieť, ako pokračujú práce na hale pre stroje obecného úradu. 

Starosta obce uviedol, že hala je dokončená, čaká sa len na osadenie okien a brány. 

Poslanec Milan Cabánek sa informoval, či by nebolo možné odmeniť p. Horkovú za 

výsadbové a udržiavacie záhradnícke práce. Hlavná kontrolórka obce uviedla, že odmeniť ju 

môže komisia životného prostredia z odmien, ktoré jej budú vyplatené. 

Milan Cabánek navrhol, aby po odpredaji budovy pošty obci, bol vybudovaný bezbariérový 

prístup. Ďalej sa informoval na dopravné zariadenie na dodržiavanie najvyššej dopravnej 

rýchlosti v obci. Náčelník obecnej polície uviedol, že toto zariadenie preveroval už v roku 

2015, kedy obstarávacia cena bola 10 000,-€. Preverí podmienky pre prípadné zavedenie tohto 

dopravného zariadenia v obci. 

Poslanec Stanislav Šantavý chcel vedieť: 

- ohľadne kanalizácie, či sa po dokončení ulice Počašie bude pokračovať na Radošinskej ulici. 

Starosta odpovedal, že taký je plán. 

- či bola fakturovaná tlaková kanalizácia od RD p. Takáča na Radošinskej ulici. Starosta obce 

odpovedal, že zatiaľ nie. 

- ako pokračujú práce na úprave areálu pred obecným úradom. Starosta obce uviedol, že PD 

na úpravu areálu sa po pripomienkach poslancov dala opätovne projektantke prepracovať. 

- či je zabezpečené pletivo na ohradenie detských ihrísk. Starosta obce - je zabezpečené. 

Stanislav Šantavý uviedol, že po obci sú vymenené nádoby na textil, ale na Holotke sú ešte 

pôvodné. Treba ich vymeniť. Ďalej navrhol, aby zvony na sklo pred železničnou stanicou boli 

premiestené na iné miesto. 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a o 20.10 hod. ukončil tretie riadne zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Lužiankach. 

 

 

 

 

Overovatelia: 

  _____________________   ______________________ 

                      Ivan Behúl        Eliška Kuklová 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Renáta Bírová 


